

**Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD)**  
**RFQ\_659**  
**Tax Experts on topics related to international taxation**  
**and base erosion and profit shifting (BEPS)**

***Summary***

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing one or more experts who have experience in several tax-related fields.

This call for tenders is divided into 3 lots:

- LOT 1: Experts in the field of international taxation, with focus on Base Erosion and Profit Shifting (BEPS), the Two-Pillar Solution to address the tax challenges of the digitalising economy, or the Value Added Taxes (VAT);
- LOT 2: Experts, fluent in English and Ukrainian and with a solid knowledge of the Ukrainian tax system;
- LOT 3: Experts, fluent in English and Russian or Kazakh language and with a solid knowledge of the Kazakh tax system and in particular transfer pricing issues.

Candidates can apply for one or several lots. Candidates responding to several lots shall demonstrate the added value of their proposals, e.g. demonstrate technical advantage from expertise across lots, better value for money due to discounts applicable based on the volume of business and provide the documents required in the Terms of References (TOR).

**The deadline for submission of offers is Friday, June 23<sup>rd</sup> 2023, 06:00pm (Paris time).**

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Bravo Solution](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

<https://oecd.bravosolution.com>

**Organisation de Coopération et de Développement Économiques (OCDE)  
RFQ\_659**

**Experts en fiscalité sur des sujets liés à la fiscalité internationale  
et l'érosion de la base d'imposition et le transfert de bénéfices (BEPS)**

**Résumé**

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance le présent appel d'offres afin de sélectionner plusieurs consultants ayant de l'expérience dans plusieurs domaines fiscaux.

Cet appel d'offres est divisé en 3 lots:

- LOT 1 : experts dans le domaine de la fiscalité internationale, avec un accent sur l'érosion de la base d'imposition et le transfert de bénéfices (BEPS), la solution à deux piliers pour relever les défis fiscaux soulevés par la numérisation de l'économie, ou les taxes sur la valeur ajoutée (TVA);
- LOT 2 : Experts parlant couramment l'anglais et l'ukrainien et possédant une solide connaissance du système fiscal ukrainien ;
- LOT 3 : Experts parlant couramment l'anglais et le russe ou le kazakh et ayant une solide connaissance du système fiscal kazakh, en particulier des questions de prix de transfert.

Les candidats peuvent soumettre une offre pour un ou plusieurs lots. Les candidats répondant à plusieurs lots devront démontrer la valeur ajoutée de leur offre, par exemple démontrer leur avantage technique de leur expertise sur plusieurs lots, le meilleur rapport qualité prix de leur offre basée sur un volume de travail mutualisé et fournir tous les documents demandés dans le cahier des charges technique.

**La date limite de réception des offres est vendredi 23 Juin 2023 à 18h00 (heure de Paris).**

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Bravo Solution](https://oecd.bravosolution.com) » afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.  
<https://oecd.bravosolution.com>